
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 6/2023  

 

Tid: 29 juni 2023 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Theres Lindström, Solveig Marklund (fram 

till och med punkt 7), Martina Berglund, Robin Arnberg, Lasse Feiff, Maritha Nordström 

 

Frånvarande:  

 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Mats öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Robin 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll är utskickat 

 

5. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 

Lars Marklund meddelade den 23/5 att han hoppar av sina förtroendeuppdrag i FS, 

Marielle Lindström meddelade detsamma den 7/6. Ordförande har kontaktat dem och 

tackat för den tid de har varit med. 

 

A1. Kongress 2023 

-Grupp som ska jobba med framtida upplägg för SM leds av Jan Helgesson. Övriga 

ingående i gruppen är Kent Pettersson och Lars Wicander. Gruppen kommer att 

kompletteras med någon fler från andra delar av landet. 

Gruppen får i uppdrag att ta fram två alternativa förslag som ställs mot nuvarande 

system. 

 

B. Tävlingsansvarig, MW, ML 

-Dopingkit är beställda, de sällskap som får i uppdrag av FS att ta dopingprover kommer 

att få kit skickat till sig. 

-Diplom för vinnare av Whippet- och Greyhound League 2022 är framtagna. Maritha 

mejlar ut dessa till de sällskap som har hundar som fått diplom. Varje sällskap ansvarar 

för att skriva ut dem och sätta i ram, sedan väljer de ut ett lämpligt tillfälle för att dela ut 

diplomen.  

-Tävling 29-30/7, ÖHK, VHS Beslut är taget mellan detta och förra FS-möte och 

tävlingsledarna har fått information om att VHS beviljas att köra SM för övriga raser och 

Greyhound, ÖHK får köra Whippetlopp. Beslutats även att inga Greyhoundlopp får köras i 

Örebro. 

-VHS har även ansökt om dispens för att köra tvådagarstävling för Whippet helgen 29-

30/7.  



 
 
FS beslut: Dispensansökan avslås på grund av att FS är ytterst restriktiv med att bevilja 

dispens för detta på grund av djurskyddet och har redan beviljats dispens till SM. 
 

-Dispensansökan för att få tävla Whippet två dagar i rad på olika banor har inkommit 

från Carola Vånsjö och Maritha Nordström. 

Beslut: FS är restriktiva med att bevilja dispenser för tävling två dagar i rad pga 

djurskyddet och avslår denna dispens. 

 

C. Framtidsgruppen, JH 

Alla sällskap har skickat in sina handlingsplaner. Nytt ordförandemöte bokas på 

måndagen under SM-veckan för att bland annat följa upp dessa.  

 

D. Banansvarig, RA 

Palle Werdelin kommer att ha funktionen som FS ”förlängda arm” och ansvara för att 

besiktiga banor i södra delen av Sverige. 

Ej inkomna besiktningsprotokoll från GHS (dispens att besiktiga själva med hjälp av 

tävlingsdomare), 7HS, Skellefteå, Midlanda 

 

E. Hemsideansvarig, TL 

 

F. Registeransvarig tävling/resultat, LM 

Lena Höglund och Kenth Peterson har anmält intresse, Lars M har påbörjat utbildning av 

dem. 

Diskussion kring möjligheterna att sällskapen själva ska göra rankinglistorna. 

 

G. Registeransvarig registrering nya hundar, TL 

 

H. Kommunikationsansvarig, TL 

 

I. GDPR-ansvarig, MN 

 

J. Utbildningsansvarig, TL 

 

K. Domaransvarig, MW 

Mats kommer att bjuda in till en domarträff under SM-veckan. En punkt på mötet 

kommer att vara diskussion kring vilka krav/vilken erfarenhet som ska gälla för att 

någon ska kunna utbilda sig till domare. 

 

6. Styrelsens arbete 

Sällskapens årsmöteshandlingar är genomgångna, inga avvikelser har hittats. En 

notering är att det förekommer väldigt olika mallar och att det skulle vara en fördel att ta 

fram en standard för vilka mallar som ska användas. Det skulle dessutom förenkla för 

sällskapen. 

                                                                                                                                                                                        

6A. SM 2023 JH 

Solveig redogör för hur planeringen ser ut, hon kan konstatera att priser för täcken och 

pokaler har ökat. I övrigt så jobbas det vidare med diverse förberedelser enligt plan. 

 

7. Ekonomisk rapport 

Ca 194 tsek i kassan. 

 

8. Skrivelser  



 
 
 
8.5.4/2023 Ang klassning, B Ländin – bordlägges 
Bosse Ländin har inkommit med två skrivelser om klassning. 

Även Martina Berglund har inkommit med synpunkter på dagens klassningssystem. 
En arbetsgrupp tillsätts för att gå igenom förslagen, gruppen består av Mats W, Robin A och 
Martina B. 
 
8.6.5/2023 Ang sociala medier, E-M Lindström 
Eva-Mari har uppmärksammat att det förekommer inlägg på sociala medier som strider mot 
policyn. FS påminner sällskapen om att det är deras ansvar att ta policyn med sina medlemmar 

och i förekommande fall ta frågan med berörda som inte följer policyn. 
 
8.6.6/2023 C Vånsjö Ang tvådagarstävling för Whippet 

Fråga om FS har tagit upp frågan gällande 2-dagarstävlingar för Whippet. 
FS svar: Beslut i den här frågan måste tas på kongress. 
 

9. Övriga frågor 
Beslutade seedningar (wide/inner) ska sammanställas och bifogas i listan som Linnea skickar till 
sällskapen (med vaccinationer, rödmarkeringar etc) 

 

10. Kalendarium 2023 

Nästa möte blir under SM-veckan 

 

11. Mötets avslutande 

Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade. 


